

SHINEWING

信永中和
ShineWing

信永中和
ShineWing

地址：北京市东城区朝阳门北大街8号富华大厦A座9层
邮编：100027 电话：+86 (10) 6554 2288

9/F, Block A, Fu Hua Mansion, 8 Chaoyangmen North Avenue
Dongcheng District, Beijing 100027, China
Tel: +86 (10) 6554 2288

www.shinewing.com

为人信
求道永
执事
取法和



**MAY THE WINGS
OF FAITH SHINE**
让信念之翼恒久闪光



P01

信永中和
SHINEWING

P02

信永中和精神
SHINEWING VALUES

P03

协同的一体化管理
A UNIFIED AND INTEGRATED
MANAGEMENT SYSTEM

P04

平行的业务板块
CORE SERVICE LINES

P05

领先的国际化发展
RAPID INTERNATIONAL
GROWTH

P06

目录
CONTENTS

社会责任
SOCIAL RESPONSIBILITY

P07

成就与荣誉
ACHIEVEMENTS AND
HONOURS

P08

大客户群
MAJOR CLIENTS

P09

联系我们
CONTACT US

SHINEWING

信永中和



历经30多年的发展，信永中和已实现集团化、一体化管理和国际化发展，成为当今中国最具品牌影响力且具备国际服务能力的综合性专业服务机构。

信永中和拥有审计鉴证、管理咨询、税务及会计服务、工程管理咨询4个平行的业务板块，在中国大陆及其它13个国家和地区设有80个办公室，员工总数逾10,000人，包括480多位合伙人。

After more than 30 years of progress and development, ShineWing has achieved a fully integrated management system while being fully committed to its plans for global expansion. ShineWing has now become China's most renowned and comprehensive professional service organisation with international coverage.

We boast four main service lines Audit & Assurance, Management Consulting, Tax & Accounting, and Construction Management Consulting with over 10,000 professionals including more than 480 partners spread across 14 different countries and regions, 80 offices worldwide.

14

14个国家和地区
14 countries and regions

80

80个办公室
80 offices

10000+

员工总数逾10,000人
Over 10,000 people

480+

480多位合伙人
Over 480 partners



当今中国最具品牌影响力且具备国际服务能力的综合性专业服务机构



中国成立时间最早、存续时间最长的专业服务机构，拥有 7 年与国际大型会计公司合资的经历。

One of the earliest established and longest standing indigenous Chinese professional service organisation, and gained valuable experience throughout our 7-year joint venture with a multinational accounting firm.

01

02

中国首家走出国门、在境外设立分支机构并形成自控国际网络品牌的专业服务机构。

China's first professional service organisation to have set up overseas branches and established an independent international network brand.

03

真正实施高度协同的集团化、一体化管理的大型专业服务机构。

A major professional organisation that is highly coordinated under integrated management.

SHINEWING VALUES

信永中和精神

走正道、树品牌、靠专业、立公信，以服务国家、服务社会为己任。
视诚信执业为企业的生命，坚持重内功甚于重市场，先做事、后谋利。
致力于成为具有世界影响力、处于中国行业领导地位并倍受社会尊重的综合性大型专业服务机构。

We are committed to building a trustworthy brand, strictly adhering to our code of professional conduct, providing the best service to our country and society.

For us, integrity, impartiality and professional competence always come before pecuniary gain or business expansion.

We strive to become a leader in our profession, a reputable professional service provider with international significance.

为人信：诚信执业，信以立身，信以待人。

求道永：有理想，有追求，走正道。

执事中：坚持独立、客观、公正的执业准则。

取法和：与客户，与员工，与社会和谐共处，共同发展。

Earning trust: We uphold the highest professional conduct with integrity.

Pursuing truth: We dream big and pursue our goals with an idealistic zeal, devoting ourselves to a just cause.

Ensuring fairness: We are independent and impartial in our professional practice.

Seeking harmony: We aim to create a harmonious environment where our clients, our staff and the society can all benefit.

A UNIFIED AND INTEGRATED MANAGEMENT SYSTEM

协同的一体化管理

信永中和是中国真正实现了一体化、矩阵制管理的大型专业服务机构，并已经初步形成“共享服务中心”的管理模式

信永中和是中国真正实现了一体化、矩阵制管理的大型专业服务机构，并已经初步形成“共享服务中心”的管理模式，执行标准化、精简化管理流程，在集团范围内实现统一的财务管理、统一的人力资源配置、统一的业务管理、统一的执业标准、统一的信息系统，有助于合伙人、分支机构、业务部门更加专注于专业服务和业务发展，也构成了有别于其他大型同业机构的核心竞争力。

ShineWing is an indigenous Chinese professional service provider operating under an integrated matrix management system. We have established an all-in-one platform to execute standardized and streamlined management procedures, including human resources, company finance, operation management, professional standards, as well as information system. This provides a significant advantage for our partners, offices and departments to focus on professional service and business development.



合伙人团队 Partners

同心同德、和衷共济、高度协同是信永中和合伙文化的核心

同心同德、和衷共济、高度协同是信永中和合伙文化的核心。信永中和合伙人团队精英荟萃，来自中国大陆、中国香港及台湾地区、新加坡、澳大利亚、日本、韩国、巴基斯坦、埃及、马来西亚、英国、泰国、印度、印度尼西亚、德国的合伙人们，依托彼此间的信任，目标一致，相互支持，协同合作，带领信永中和自信而稳健地朝着既定目标前行。

Solidarity and team work are at the core of ShineWing's culture. Our partners are elites in their profession, hailing from mainland China, Hong Kong, Taiwan, Singapore, Australia, Japan, Korea, Pakistan, Egypt, Malaysia, UK, Thailand, India, Indonesia and Germany. We trust one another and endeavor towards a common goal: To support one another and collaborate to lead ShineWing to a better future.





服务网络 Service Network

在中国大陆及其它13个国家和地区设有80个办公室。
A total of 80 offices in mainland China and 13 other countries and regions around the globe.

中国大陆办公室分布于以下 24 个城市：北京、上海、深圳、成都、西安、天津、青岛、长沙、长春、大连、广州、银川、济南、昆明、福州、南京、乌鲁木齐、武汉、杭州、太原、重庆、南宁、合肥、郑州。

中国大陆之外办公室分布于以下 56 个城市：中国香港，新加坡，日本东京，澳大利亚墨尔本、悉尼、布里斯班，巴基斯坦拉合尔、卡拉奇、木尔坦，埃及开罗，马来西亚吉隆坡、新山、檳城等 7 城市，英国伦敦，印度尼西亚雅加达、棉兰等 5 城市，印度孟买、普纳等 6 城市，中国台湾台北、台中 4 城市，泰国曼谷、普吉、孔敬，德国科布伦茨、柏林等 20 城市。

Our mainland China branch offices are located in 24 cities including Beijing, Shanghai, Shenzhen, Chengdu, Xian, Tianjin, Qingdao, Changsha, Changchun, Dalian, Guangzhou, Yinchuan, Jinan, Kunming, Fuzhou, Nanjing, Urumqi, Wuhan, Hangzhou, Taiyuan, Chongqing, Nanning, Hefei and Zhengzhou.

Our overseas offices are located in 56 cities including Hong Kong, Singapore, Tokyo, Melbourne and 2 other Australian cities, Lahore and 2 other Pakistani cities, Cairo, Kuala Lumpur and 6 other Malaysian cities, London, Jakarta and 4 other Indonesian cities, Mumbai and 5 other Indian cities, Taipei and 3 other Taiwanese cities, Bangkok and 2 other Thai cities, Koblenz and 19 other German cities.

CORE SERVICE LINES

平行的业务板块



审计鉴证

Audit and Assurance

信永中和会计师事务所(特殊普通合伙)的发展历程最早可追溯到1981年, 其间拥有7年与国际大型会计公司合资的经历, 是国内成立最早、存续时间最长的会计师事务所之一, 也是最早拥有证券期货相关业务审计资格及获准从事H股企业审计业务的专业机构。

The history of ShineWing LLP can be traced back to 1981. We experienced a joint venture with a renowned multinational accounting firm that lasted seven years. ShineWing is one of the oldest Chinese accounting firms, and also the first qualified firm to provide audit & assurance services relating to securities and future businesses, as well as to H-shares companies.

审计鉴证服务是信永中和的支柱业务, 也是信永中和集团持续发展之源。凭借一贯优质的专业服务, 赢得了广大客户的信任以及证监会、财政部、国资委等主管机关的肯定, 在行业内享有很高的品牌信誉度。

Audit and Assurance is the pillar of ShineWing and a key factor in our sustainable growth. Our excellence in professional service has enabled us to attain a good reputation in the industry. Our professionalism is recognised by clients and official organisations alike, among which are China Securities Regulatory Commission (CSRC), Ministry of Finance and State-owned Assets Supervision and Administration Commission of the State Council (SASAC).



管理咨询 Management Consulting

北京信永方略管理咨询有限公司、北京普信管理咨询有限公司、上海信永中和信息科技咨询有限公司均是信永中和集团旗下的咨询机构。管理咨询业务板块在北京、上海、天津、广州、成都、重庆、济南、青岛、太原、银川、昆明、南京和香港共有30多位合伙人、近500名专业咨询人员，规模上处于本土管理咨询公司的领先地位。

ShineWing Management Consulting Co., Ltd., Beijing Puxin Management Consulting Co., Ltd., and Shanghai ShineWing Information Technology Consulting Co., Ltd. are all advisory firms under ShineWing Group. With around 500 professionals and over 30 partners in our management consulting service line, our offices spread across the country in cities including Beijing, Shanghai, Tianjin, Guangzhou, Chengdu, Chongqing, Jinan, Qingdao, Taiyuan, Yinchuan, Kunming, Nanjing and Hong Kong, we are in leading position among the native Chinese counterparts.

咨询团队的合伙人及多数咨询人员均拥有国际知名咨询公司的工作经历。凭借他们深厚的专业背景、训练有素的专业技能、沉淀多年的从业经验，信永中和在管理咨询和信息技术咨询服务等多个领域处于先进地位。

Our partners and most of our professional staff have previously worked in well-known international consulting firms. Having a team with prestigious professional background and extensive expertise puts ShineWing in a leading position in the management consultancy, IT advisory and other advisory services.

税务及会计 Tax and Accounting

信永中和（北京）税务师事务所有限责任公司被中国注册税务师协会评定为AAAAA级税务师事务所，聚集了一批资深的税务专家及富有实际经验的专业人士，为客户提供高端的税务咨询、税务筹划及会计外包、税务代理服务。

ShineWing (Beijing) Certified Tax Agents Co., Ltd. was awarded 5A by the China Certified Tax Agents Association (CCTAA). Our team consists of senior tax experts and experienced professionals who are able to provide quality service for our clients in tax advisory and tax compliance services.

与信永中和海外成员所合作，借助境内、外所拥有的税务专业人员的知识与智慧，为“走出去”的中国企业提供税务咨询服务，助力解决中国企业在海外投资过程中遇到的税务问题。

Leveraging the expertise and resources of all our overseas member firms, ShineWing is able to provide seamless tax advisory service for Chinese enterprises investing abroad.



工程管理咨询 Construction Management Consulting

信永中和工程管理有限公司在全国造价咨询行业排名中位居榜首。荣获国家信用等级最高级“3A”认证，以及北京市信用等级最高级“5A”认证。目前除北京总部外，全国有16家分支机构，形成覆盖全国的服务网络。

ShineWing Construction Management Co., Ltd. ranks first in the nation in cost consultancy, having been granted a 3A credit rating by the state and a 5A credit rating by the Beijing government. With a network consisting of the Beijing headquarter and 16 other branch offices in major cities, our service covers the entire country.

信永中和工程管理有限公司现为中价协在北京的唯一一家常务理事咨询单位；京标价协唯一一家常务副会长咨询单位，有多位合伙人分别当选为中价协专家委员会副主任、发展委员会副主任、学术委员会委员。公司连年被中价协、京标价协评为工程造价咨询行业先进单位。

ShineWing Construction Management Co., Ltd. is the only member in Beijing whose partner was elected as executive director by the China Engineering Cost Association (CECA), as well as some other partners serving as members of various expert committees. We are highly recognized as outstanding firm by CECA for our contribution in the construction cost consultancy profession.

随着国内业务的不断发展壮大，信永中和国际化发展也在不断推进，成为行业翘楚，为海外投资工程项目提供专业咨询服务。

As our domestic business grows, so does our international network. We stand amongst the leaders in the profession, offering professional consultancy service for Chinese clients with interest in outbound investments.



RAPID INTERNATIONAL EXPANSION

领先的国际化发展

信永中和是中国首家走出国门、在境外设立分支机构并形成自控国际网络品牌的专业服务机构。信永中和国际有限公司注册于香港，执行总部设于北京。自2005年至今，已相继在13个国家和地区设立了海外成员机构，共56个海外办公室。

ShineWing is the first Chinese professional service provider to establish overseas offices. ShineWing International Ltd. was registered in Hong Kong with its executive headquarter in Beijing. Since 2005, we have set up overseas member firms in 13 countries and regions with a total of 56 offices overseas.

年份 Year	国际化发展进程 Milestones of Our International Development
2005	完成对香港何锡麟会计师行的合并，信永中和香港所成立。 ShineWing Hong Kong was established after a merger with Ho and Ho & Company.
2007	信永中和新加坡所成立。 ShineWing Singapore was established.
2008	信永中和澳大利亚墨尔本所成立。 ShineWing's Australia office was established in Melbourne.
2010	信永中和日本所成立。 ShineWing Japan was established.
2014	信永中和国际有限公司成立。 ShineWing International Ltd. was officially registered.
2015	信永中和墨尔本所与原马施云墨尔本所合并，信永中和澳大利亚所成立。 ShineWing Australia was established after a merger between our existing Melbourne office and Moore Stephens Melbourne.
	信永中和巴基斯坦所成立。 ShineWing Pakistan was established.
2016	信永中和埃及所成立。 ShineWing Egypt was established.
	发展信永中和印度关联所。 An accounting firm in India joined ShineWing as an associate firm.
2017	信永中和马来西亚所成立。 ShineWing Malaysia was established.
	信永中和英国所成立。 ShineWing United Kingdom was established.
	信永中和印度尼西亚所成立。 ShineWing Indonesia was established.
2018	信永中和台湾所成立。 ShineWing Taiwan was established.
	信永中和泰国所成立。 ShineWing Thailand was established.
	印度关联所成为信永中和印度成员所。 Our former associate firm in India became a full member firm as ShineWing India.
	信永中和德国所成立。 Dornbach, a German firm, joined ShineWing to become a member firm.

SOCIAL RESPONSIBILITY

社会责任

信永中和作为中国最具品牌影响力的综合性专业服务机构，始终把诚信视作企业的生命。

As one of the most influential and reputable organisations in the profession, we at ShineWing value trustworthiness as our lifeline.

信永中和作为中国最具品牌影响力的综合性专业服务机构，始终把诚信视作企业的生命。在执业过程中，不为外在表象所蔽，不为短期利益所惑，始终坚持维护资本市场的良性发展和国家经济的健康运行，履行专业服务机构应尽的社会责任。

信永中和还以多种方式投身于社会事务，参加多项社会公益活动，尤其专注于教育与儿童。积极参与财政部、国资委、证监会、建设部等部门的技术研讨活动和专业课题研究；为院校学生提供多种实习机会；多次组织捐资助学、为贫困学校和特殊教育学校捐赠电脑等活动；支持联合国儿童基金会的慈善活动和残障儿童义卖活动等等。

As one of the most influential and reputable organisations in the profession, we at ShineWing value trustworthiness as our lifeline. In making decisions, we are neither blinded by verisimilitude, nor by short-term gains. We continue our contributions to a healthy capital market, and also to our national economy, which we see as our social responsibility.

We are devoted to social services through participating in various social welfare programmes, in particular, educational programmes for children. We make regular contributions to technical seminars and professional research projects organised by the Ministry of Finance, SASAC, CSRC, Ministry of Construction, etc. We offer internships and scholarships to university students, donate computers to schools in rural areas, and support charity events including UNICEF and charity bazaars.



ACHIEVEMENTS AND HONOURS

成就与荣誉

2004

11月，张克董事长当选第四届中国注册会计师协会副会长。

In November, Chairman Mr. Zhang Ke was appointed as the Vice President of the Chinese Institute of Certified Public Accountants.

2005

12月，张克董事长当选二十名“全国杰出会计工作者”之一。

In December, Chairman Zhang Ke was selected as one of China's Twenty outstanding Accountants.

2009

4月，总经理叶韶勋当选为北京注册会计师协会副会长。

In April, General Manager Mr. Ye Shaoxun was appointed as the Vice President of Beijing Institute of Certified Public Accountants.

9月，信永中和被评为“中国CFO最信赖的会计师事务所”。

ShineWing was recognized as The Most Reliable Accounting Firm by CFOs in China.

2010

3月，国务院国资委首次进行大型国企审计资格综合评价，信永中和位列榜首。在迄今为止全部五次的此类综合评价中，信永中和均位列前三，其中三次获得第一。

In March, ShineWing came out on top in the first Comprehensive Evaluation of CPA Firms conducted by SASAC of the State Council surveying the firms' capability in auditing large state-owned enterprises. ShineWing was ranked among the top 3 in all 5 surveys, and was ranked first for 3 times.

12月，信永中和等12家会计师事务所获准从事H股企业审计业务。

In December, ShineWing, along with 11 other accounting firms, obtained qualifications to provide audit and assurance service for H-share enterprises.

2012

6月，张克董事长荣获“全国百名优秀共产党员”称号。

In June, Chairman Zhang Ke was nominated as one of The Top Hundred Outstanding Members of the Chinese Communist Party.

6月，合伙人周明觉作为全行业唯一代表当选中国共产党第十八次全国代表大会代表。

In June, Partner Mr. Zhou Mingjue was appointed as a delegate to participate in The 18th National Congress of the Chinese Communist Party, being the only Congressional delegate selected amongst all accounting professionals.

2013

1月，信永中和香港荣获「香港杰出企业公民奖」嘉许。

In January, ShineWing Hong Kong was awarded The Corporate Citizenship Logo of the Hong Kong Outstanding Corporate Citizenship.

4月，由中共北京市委组织部、宣传部委托北京电视台为张克董事长拍摄大型党建专题片《为你而歌》之第11部《正道沧桑——信永中和会计师事务所张克》。

In April, Chairman Zhang Ke was interviewed in the 11th episode of Sing for You, a documentary produced by Beijing Television and commissioned by the Organisation and Publicity Department of Beijing Government.

12月，张克董事长当选“国际会计公报”（IAB）评选的“全球最具影响力50名会计专业人士”。

In December, Chairman Zhang Ke made The Global Accountancy Power 50 released by the International Accounting Bulletin.

2014

1月，信永中和国际在“国际会计公报”（IAB）发布的全球会计师事务所排名中名列第19位。这是中国会计师事务所在国际排名中取得的最高位次。

In January, ShineWing International ranked 19th in the world survey of global accounting networks published by the International Accounting Bulletin, which is also the highest position achieved by any Chinese accounting network.

10月，信永中和在第七届中国管理全球论坛上荣获“中国管理模式奖”。

In October, ShineWing won The Management Model Award in the 7th Chinese Management World Forum.

11月，张克董事长荣获百名“优秀中国特色社会主义事业建设者”称号。

In November, Mr. Zhang Ke was honoured as one of The Hundred Outstanding Builders of Socialism with Chinese Characteristics.

2015

3月，“国际会计公报”（IAB）发布了2014年全球会计师事务所排名，信永中和再次名列第19位。

In March, ShineWing International ranked 19th again in the 2014 world survey of global accounting networks by the International Accounting Bulletin.

7月，信永中和香港被《HONG KONG BUSINESS》评为香港十大会计师事务所之一。

In July, ShineWing Hong Kong was ranked among Top 10 Hong Kong Accounting Firms by Hong Kong Business Magazine.

8月，信永中和荣获中国投资协会和创业投资专业委员会颁发的2015年度“中国优秀股权和创业投资最佳财务服务机构”奖。

In August, ShineWing won The Best Chinese Financial Services Organisation of Venture Capital and Private Equity Prize awarded by the Investment Association of China and Venture Capital Professional Committee.

2016

10月，信永中和国际首届合伙人大会在墨尔本成功召开。

In October, 1st ShineWing International Partners Conference was successfully held in Melbourne.

11月，信永中和成功协助大型证券公司招商证券在香港联交所主板上市，实现本土会计师事务所金融领域的重大突破。

In November, ShineWing successfully assisted China Merchants Securities, a leading security firm, in their IPO in Hong Kong, which marked a breakthrough by a Chinese accounting firm in the financial service industry.

2017

8月，信永中和（北京）国际工程管理咨询有限公司在全国造价咨询行业排名中首次位居榜首。

In August, ShineWing (Beijing) International Construction Consulting Co., Ltd. was ranked the top Chinese construction cost consultancy company for the first time.

9月，常务副总经理李晓英当选北京注册会计师协会副会长。

In September, Deputy General Manager Ms. Li Xiaoying was appointed as the Vice President of Beijing Institute of Certified Public Accountants.

2018

7月，信永中和（西安）数据服务有限公司正式设立，成为信永中和集团的业务共享运营平台。

In July, ShineWing(Xi'an) Data Processing Co.,Ltd was launched, and is now acting as the business sharing platform for the entire ShineWing Group.

9月，信永中和（北京）税务师事务所有限责任公司被中国注册税务师协会认定为5A级税务师事务所，这是注册税务师行业最高等级的资质认证。

ShineWing (Beijing) Certified Tax Agents Co., Ltd., was granted the title of 5A Accounting Firm by the China Certified Tax Agents Association (CCTAA), the highest honour in the CTA field.

10月，信永中和国际（ShineWing International）荣获“国际会计公报”（IAB）颁发的“国际网络新星”大奖，这是中国会计师事务所发起创立的国际会计网络品牌首次获此殊荣。同时还获得了“可持续发展事务所”的最终提名。张克董事长入围个人终身成就奖提名。

In October, ShineWing International won The Rising Star Network Award that was issued by the International Accounting Bulletin. This was the first time a Chinese independent accounting network received such an award. ShineWing was also nominated as a finalist for The Sustainable Firm of the Year and Chairman Zhang Ke was chosen as a finalist for The Lifetime Achievement Award.

2019

1月，信永中和被评为ACE OFFER 2019年度“年轻人最向往的企业”。

In January, ShineWing was recognized as one of the "2019 Dream Offer Top 100" among young professionals in China.

2月，信永中和国际以26%的全球收入增长率名列“国际会计公报”（IAB）发布的全球会计师事务所排名前20。

In February, ShineWing International was ranked Top 20 among the global accounting networks in the World Survey of International Accounting Bulletin, with a significant growth of 26% in global revenue.

12月，信永中和连续三年被评为“中国CFO最信赖的会计师事务所”。

In December, ShineWing was recognized as The Most Reliable Accounting Firm by CFOs in China for the third consecutive year.

MAJOR CLIENTS

大客户群

助企业健康发展 与客户共同成长

TO HELP OUR CLIENTS GROW & TO GROW WITH OUR CLIENTS



联系我们 Contact Us

信永中和·总部

北京市东城区朝阳门北大街8号富华大厦A座9层
9/F, Block A, Fu Hua Mansion, 8 Chaoyangmen North Avenue
Dongcheng District, Beijing 100027, China
Tel: +86 (10) 6554 2288
Fax: +86 (10) 6554 7190

信永中和·上海

上海市浦东新区浦东南路500号国家开发银行大厦32层
32/F, China Development Bank Tower, 500 Pudong South Road
Pudong New District, Shanghai 200120, China
Tel: +86 (21) 6164 3939
Fax: +86 (21) 6164 3900

信永中和·深圳

深圳市福田区联合广场A座10层
10/F, Block A, United Plaza Futian District
Shenzhen 518000, China
Tel: +86 (755) 8290 0800
Fax: +86 (755) 8290 0815

信永中和·成都

成都市高新区交子大道88号中航国际广场B座8层
8/F, Block B, AVIC International Centre, 88 Jiaozhi Avenue
Gaoxin District, Chengdu 610041, China
Tel: +86 (28) 6299 1888
Fax: +86 (28) 6292 2666

信永中和·西安

西安市高新区二环南路西段180号财富中心C座16层
16/F, Block C, Fortune Centre, 180 Erhuan South Road
Gaoxin District, Xi'an 710075, China
Tel: +86 (29) 6335 8888
Fax: +86 (29) 6296 0016

信永中和·天津

天津市和平区大沽北路65号汇金中心37层
37/F, Huijin Centre, 65 Dagu North Road
Heping District, Tianjin 300040, China
Tel: +86 (22) 8321 7999
Fax: +86 (22) 8321 7998

信永中和·青岛

青岛市崂山区深圳路169号中创大厦9层
9/F, CML Tower, 169 Shenzhen Road
Laoshan District, Qingdao 266100, China
Tel: +86 (532) 8089 5858
Fax: +86 (532) 8089 5959

信永中和·长沙

长沙市开福区中山路589号开福万达广场写字楼C1栋26层
26/F, Block C1, Kaifu Wanda Plaza, 589 Zhongshan Road
Kaifu District, Changsha 410005, China
Tel: +86 (731) 8828 5566
Fax: +86 (731) 8828 5567

信永中和·长春

长春市南关区南湖大路998号金鼎大厦22层
22/F, Jinding Tower, 998 Nanhu Avenue
Nanguan District, Changchun 130022, China
Tel: +86 (431) 8133 2000
Fax: +86 (431) 8133 2111

信永中和·大连

大连市开发区五彩城A区1栋1号凯伦国际大厦B座15层
15/F, Block B, Karen International Tower, A 1-1, Wu Cai Cheng
Economic and Technological Development Zone, Dalian 116600, China
Tel: +86 (411) 8762 6818
Fax: +86 (411) 8762 6307

信永中和·广州

广州市天河区林和西路1号广州国际贸易中心39层
39/F, Guangzhou International Trade Centre, 1 Linhe West Road
Tianhe District, Guangzhou 510620, China
Tel: +86 (20) 2830 9500
Fax: +86 (20) 2830 9530

信永中和·银川

银川市兴庆区湖滨西街65号投资大厦11层
11/F, Touzi Tower, Hubin West Street
Xingqing District, Yinchuan 750001, China
Tel: +86 (951) 6718 800
Fax: +86 (951) 6721 553

信永中和·济南

济南市历下区经十路11001号中国人寿大厦17层
17/F, China Life Tower, 11001 Jingshi Road
Lixia District, Jinan 250012, China
Tel: +86 (531) 8925 9000
Fax: +86 (531) 8925 9099

信永中和·昆明

昆明市西山区人民西路315号云投财富商业广场B2幢20层
20/F, Block B2, Yuntou Caifu Commercial Square
315 Renmin West Road, Xishan District, Kunming 650118, China
Tel: +86 (871) 6815 9955
Fax: +86 (871) 6364 6916

信永中和·福州

福州市鼓楼区湖东路168号宏利大厦A座13层
13/F, Block A, Hongli Tower, 168 Hudong Road
Gulou District, Fuzhou 350003, China
Tel: +86 (591) 2830 9955
Fax: +86 (591) 2830 9000

信永中和·南京

南京市鼓楼区山西路128号和泰国际大厦7层
7/F, Hetai International Tower, 128 Shanxi Road
Gulou District, Nanjing 210009, China
Tel: +86 (25) 5280 8866
Fax: +86 (25) 8371 6000

信永中和·乌鲁木齐

乌鲁木齐市水磨沟区安居南路802号鸿瑞豪庭（锦江国际酒店）2栋22层
22/F, Block 2, Hongrui Haoting, 802 Anju South Road
Shuimogou District, Urumqi 830000, China
Tel: +86 (991) 6516 688
Fax: +86 (991) 6787 779

信永中和·武汉

武汉市洪山区徐东大街73号能源大厦20层
20/F, Nengyuan Tower, 73 Xudong Avenue
Hongshan District, Wuhan 430077, China
Tel: +86 (27) 5975 9900
Fax: +86 (27) 5975 9922

信永中和·杭州

杭州市上城区望江东路332号望江国际中心4幢7层
7/F, Block 4, Wangjiang International Centre, 332 Wangjiang East Road
Shangcheng District, Hangzhou 310008, China
Tel: +86 (571) 2689 7676
Fax: +86 (571) 2689 7636

信永中和·太原

太原市高新区长治路308号同昌创业园A座9层
9/F, Block A, Tongchang Entrepreneurial Park
308 Changzhi Road, Gaoxin District, Taiyuan 030006, China
Tel: +86 (351) 7899 966
Fax: +86 (351) 8338 109

信永中和·重庆

重庆市两江新区经开园金渝大道99号汽博大厦26层
26/F, Qibo Tower, 99 Jinyu Avenue
Liangjiang New District, Chongqing 401122, China
Tel: +86 (23) 8875 5566
Fax: +86 (23) 8911 2599

信永中和·南宁

南宁市青秀区中泰路8号天健商务大厦17层
17/F, Tianjian Commercial Tower, 8 Zhongtai Road
Qingxiu District, Nanning 530029, China
Tel: +86 (771) 5086 363
Fax: +86 (771) 5086 880

信永中和·合肥

合肥市庐阳区阜南路169号东怡金融广场B座12层
12/F, Block B, Dongyi Financial Plaza, 169 Funan Road
Luyang District, Hefei 230001, China
Tel: +86 (551) 6490 5166
Fax: +86 (551) 6490 5100

信永中和·郑州

郑州市郑东新区商鼎路78号升龙广场3号楼A座28层
28/F, Block A, No. 3 Shenglong Plaza, 78 Shangding Road
Zhengdongxin District, Zhengzhou 450046, China
Tel: +86 (371) 6688 3777
Fax: +86 (371) 6187 7011

ShineWing International·国际

43/F, Lee Garden One, 33 Hysan Avenue, Causeway Bay
Hong Kong SAR, China
Email: enquiries.global@shinewinginternational.com
Web: www.shinewinginternational.com

ShineWing Hong Kong·中国香港

43/F, Lee Garden One, 33 Hysan Avenue, Causeway Bay
Hong Kong SAR, China
Tel: +852 3583 8000

ShineWing Singapore·新加坡

238A Thomson Road, # 25-07/08 Tower A, Novena Square, Singapore
Tel: +65 6336 5588

ShineWing Japan·日本

30/F, Ark Mori Building 1-12-32, Akasaka, Minato-ku, Tokyo, Japan
Tel: +81 (3) 6459 1672

ShineWing Australia·澳大利亚

Level 10, 530 Collins Street, Melbourne, Victoria, 3000, Australia
Tel: +61 3 8635 1800

ShineWing Pakistan·巴基斯坦

HM House, 7 Bank Square, Off The Mall, Lahore, Pakistan
Tel: +92 (42) 3723 5084 87

ShineWing Egypt·埃及

21 Mahmoud Bassiouny, Talaat Harb Square, Cairo, Egypt
Tel: +202 2578 2775

ShineWing Malaysia·马来西亚

Level 4, Wisma TY TEOH, 11 J1n PJU 1A/41B, NZX Commercial
Centre, Ara Jaya, 47301, Petaling Jaya, Selangor, Malaysia
Tel: +603 7885 5022

ShineWing Wilson (UK)·英国

9 St. Clare Street, London, UK
Tel: +44 (20) 7734 3300

ShineWing Indonesia·印度尼西亚

31/F, UOB Plazast, Jl. M.H. Thamrin Kav. 8-10 Jakarta
10230, Indonesia
Tel: +62 (21) 2993 2131 / +62 (21) 2993 2132

ShineWing India·印度

201-202 DLF Star Tower, Sector 30, NH-8, Gurgaon
Haryana 122001, India
Tel: +91 124 4140022 / +91 86 4222969

ShineWing Taiwan·中国台湾

No.1, Section 4, Nanjing East Road, Songshan District
Taipei, Taiwan, China
Tel: +886 (2) 7706 4888

ShineWing Thailand·泰国

Unit 21-03, 21 Floor, Chartered Square, 152 North Sathon Road
Silom Sub-district, Bang Rak District, Bangkok 10500, Thailand
Tel: +662 238 3848

ShineWing Germany·德国

Anton-Jordon-Straße 1, koblenz 56070, Germany
Tel: +49 261 9431 0



信永中和
ShineWing

让信念之翼恒久闪光